
 

 

Ulica padlih borcev 2,   
5220 TOLMIN 

Odbor za družbene dejavnosti   

           

 

Številka: 011-0023/2022 

Datum: 3.6.2022 
               

 
Z A P I S N I K 

16.  seje Odbora za družbene dejavnosti,  

ki je potekala v torek, 31. maja 2022 ob 16.15 v mali sejni sobi Občine Tolmin  
 

Prisotni člani odbora: Peter Kavčič, Brigita Jerkič, Alenka Zgaga, Borut Flisar, Darija Mrak 
Odsotna članica odbora: Denise Šuler Rutar 

Ostali prisotni: Matej Kavčič (višji svetovalec za družbene dejavnosti), Matjaž Kos (direktor občinske 
uprave) 

 

Dnevni red 
1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 

2. Razprava in sklepanje o zapisniku 15. seje Odbora za družbene dejavnosti. 
3. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah Odloka o proračunu Občine Tolmin za leto 

2022, v prvi obravnavi.  

4. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi Javnega vzgojno – 
varstvenega zavoda VVZ Ilke Devetak Bignami Tolmin, v prvi obravnavi.  

5. Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi Javnega vzgojno – 
izobraževalnega zavoda Glasbena šola Tolmin, v prvi obravnavi.  

6. Razprava in sklepanje o predlogu Pravilnika o dodeljevanju sredstev za programe v mladinskem 

sektorju v Občini Tolmin.  
7. Vprašanja in predlogi.  

 
K 1.) 

Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda 
 

Sejo je pričel in vodil predsednik Peter Kavčič. Ugotovil je, da je ob pričetku seje prisotnih pet članov 

ter da je odbor sklepčen. Denise Šuler Rutar se je opravičila. 
 

Predsednik je povabil k razpravi na dnevni red. Razprave ni bilo, dnevni red je bil podan na glasovanje. 
 

SKLEP. 

Odbor za družbene dejavnosti potrjuje predlagani dnevni red 16. seje. 
 

Ob glasovanju je bilo prisotnih pet članov, sklep je bil s 5 glasovi ZA potrjen.  
 

K 2.) 
Razprava in sklepanje o zapisniku 15. seje Odbora za družbene dejavnosti 

 

Predsednik je podal zapisnik v razpravo in ugotovil, da ni pripomb, zato je predlagal, da se o njem 
glasuje. 

 
SKLEP. 

Odbor za družbene dejavnosti potrjuje zapisnik 15. seje v predlagani obliki. 

 
Ob glasovanju je bilo prisotnih 5 članov, sklep je bil soglasno s 5 glasovi ZA potrjen. 
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K 3.) 

Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembah Odloka o proračunu Občine Tolmin 

za leto 2022, v prvi obravnavi 
 

Matjaž Kos, ki je opravičil odsotnost predlagatelja sprememb odloka, župana Uroša Brežana, je navedel 
glavne vzroke za pripravo rebalansa. V poročanju o spremembah s področja družbenih dejavnosti, ga 

je dopolnil Matej Kavčič.  

 
V razpravi Darje Mrak, Špele Mrak, Petra Kavčiča in Alenke Zgaga so bila izražena mnenja in pobude ter 

prošnje za dodatna pojasnila glede:  
 odobritve nakupa novega avta za razvoz hrane na OŠ Most na Soči, 

 podražitve šolskih prevozov oz. zaračunavanje pavšalne cene prevoznika: 

 šole, ki niso iz Tolmina potrebujejo prevoz za obšolske dejavnosti na področju kulture in športa – 

z vidika podražitev so prizadete šole kot tudi javni zavodi (Knjižnica, Kinogledališče, ipd.), 

 nastajajo še večje (finančne) razlike v zagotavljanju obšolskih dejavnosti med otroci, ki obiskujejo 

šolo v Tolminu in med šolarji oddaljenih enot šol in njihovih podružnic, ki morajo uporabiti in 

plačati javni prevoz, 
 program dela Občinskega sveta Občine Tolmin za leto 2022 – prošnja za dodatna pojasnila k 

uresničevanju plana, 

 Načrt razvojnih programov 2022 - 2025– ali so v načrtu nastavljeni projekti za katere bi bile v 

prihodnje namenjena državna oz. evropska sredstva, 
 pri načrtovanju obvoznice Tolmin se bo na Logu obstoječe igrišče odstranilo oz. namenilo za drug 

namen  in kakšni so načrti glede na obljube države o povišanju sredstev za gradnjo športne 

infrastrukture, 
 dodatna pojasnila o načrtovani postavitvi razsvetljave na igrišču na Brajdi. 

 

Matjaž Kos je glede na informacije članic o težavah zaradi podražitve prevozov predlagal, da se 

organizira sestanek v sestavi občine, vodstvom šol in šolskim prevoznikom z namenom, da se izmenja  
informacije ter da lokalna skupnost nato poskuša najti vzvode za ublažitev finančnih učinkov podražitev. 

 
Na pobude in vprašanja sta odgovarjala Matjaž Kos in Matej Kavčič.  

 

Po končani razpravi je predsednik oblikoval sklep in ga dal na glasovanje. 
 

SKLEP. 
Odbora za družbene dejavnosti potrjuje Predlog Odloka o spremembah Odloka o proračunu 

Občine Tolmin za leto 2022, v prvi obravnavi in ga podaja Občinskemu svetu Občine Tolmin 
v nadaljnjo obravnavo.  

 

Ob glasovanju je bilo prisotnih 6 članov, sklep je bil s 6 glasovi ZA potrjen. 
(V teku razprave se je članom pridružila članica Alenka Zgaga). 

 
K 4.) 

Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi Javnega 

vzgojno – varstvenega zavoda VVZ Ilke Devetak Bignami Tolmin, v prvi obravnavi 
 

Dodatno obrazložitev k razlogom za spremembo odloka je podal Matjaž Kos. 
 

Predsednik je odprl razpravo. Razprave ni bilo zato je bil predlog podan na glasovanje.  
 

SKLEP. 

Odbor za družbene dejavnosti potrjuje predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi 
Javnega vzgojno – varstvenega zavoda VVZ Ilke Devetak Bignami Tolmin, v prvi obravnavi 

in ga posreduje Občinskemu svetu Občine Tolmin v nadaljnjo obravnavo. 
 

Ob glasovanju je bilo prisotnih 6 članov, sklep je bil s 6 glasovi ZA potrjen. 

 
K 5.) 

Razprava in sklepanje o predlogu Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi Javnega 
vzgojno – izobraževalnega zavoda Glasbena šola Tolmin, v prvi obravnavi 
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Dodatno obrazložitev k razlogom za spremembo odloka je podal Matjaž Kos. 

 
Predsednik je odprl razpravo. Razprave ni bilo zato je bil predlog podan na glasovanje.  

 
SKLEP. 

Odbor za družbene dejavnosti potrjuje predlog Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi 

Javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda Glasbena šola Tolmin, v prvi obravnavi in ga 
posreduje Občinskemu svetu Občine Tolmin v nadaljnjo obravnavo. 

 
Ob glasovanju je bilo prisotnih 6 članov, sklep je bil s 6 glasovi ZA potrjen. 

 

K 6.) 
Razprava in sklepanje o predlogu Pravilnika o dodeljevanju sredstev za programe v 

mladinskem sektorju v Občini Tolmin 
 

Povzetek glavnih razlogov za oblikovanje pravilnika je podal Matej Kavčič. 
Člani so bili povabljeni k razpravi na predlog pravilnika.  

 

V razpravi je sodelovala Špela Mrak, ki je želela dodatna pojasnila h kriteriju, da so ti programi namenjeni 
tudi dejavnosti otrok, in sicer kako se bo to reguliralo glede na to, da se financira programe mladinske 

dejavnosti. 
 

Na vprašanje je odgovoril Matej Kavčič.  

 
Ker ni bilo več razpravljavcev je predsednik predlagal glasovanje o pravilniku.  

 
SKLEP. 

Odbor za družbene dejavnosti potrjuje predlog Pravilnika o dodeljevanju sredstev za 
programe v mladinskem sektorju v Občini Tolmin in ga posreduje Občinskemu svetu Občine 

Tolmin v nadaljnjo obravnavo.  

 
Ob glasovanju je bilo prisotnih 6 članov, sklep je bil s 6 glasovi ZA potrjen. 

 
K 7.) 

Vprašanja in predlogi 

 
Petra Kavčiča je zanimalo, kako napreduje urejanje otroškega igrišča na Brajdi. 

Matej Kavčič je odgovoril, da so sredstva za nova igrala zagotovljena v proračunu za leto 2022. Prenova 
igrišča bo narejeno na način, da bodo v treh igralnih otočkih postavljena nova igrala, ki bodo pretežno 

narejena iz lesa. Z ustrezno infrastrukturo bo poskrbljeno tudi za spremljevalce oz. starše otrok. V 

kratkem bo izvajalcu, ki je bil izbran na zbiranju ponudb, izdana naročilnica za dobavo igral. Postavitev 
mora biti v soglasju z izvajalcem gradbenih del na ŠP Brajda. Namera oz. želja je, da bi do roka, ko naj 

bi bil večnamenski objekt zgrajen bilo tudi urejeno otroško igrišče in s začetkom šolskega leta dano v 
uporabo. 

 
Darja Mrak 

Dodatne informacije glede nadaljevanja urejanja kolesarke poti na relaciji Tolmin - Most na Soči. 

Matjaž Kos je povedal, da pri tej investiciji s strani države, občina ureja premoženjske zadeve, in sicer 
odkupe zemljišč za kolesarsko pot. Pri nekaterih lastnikih zemljišč so potrebna pogajanja glede višine 

cene odkupa zato se postopki lahko tudi podaljšajo.  
 

Alenka Zgaga 

Povedala je, da letos v Baški grapi praznujejo 10 obletnico vzpostavitve Tematske poti. Praznovanje bo 
v septembru in želja je, da bi na dan praznika postavili repliko spomenika in tudi da bi s ustrezno 

postavitvijo spomenika v Tolminu naznanili obletnico.  
Matjaž Kos je povedal, da so za postavitev že pridobljena soglasji župnije in Zavoda za varstvo kulturne 

dediščine Nova Gorica, ni pa še pridobljenega soglasja Direkcije RS za ceste.  
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Matej Kavčič je člane odbora povabil na dobrodelni koncert Punt za mir, ki bo v petek 3. junija v 

Kinogledališču Tolmin. Sredstva zbrana od vstopnic in donacije so namenjene prijateljskemu mestu v 

Ukrajini, Občini Berezivka. 
 

S strani članov ni bilo dodatnih vprašanj in pobud zato se je predsednik zahvalil vsem navzočim za 
sodelovanje in sejo zaključil ob 18.25. 

 

 
 

 
 

  

 
        Peter Kavčič, 

predsednik odbora  
 

 
Zapisala: 

Katja Gaberšček 


